



Datum 2018-10-02
Dagordning Styrelsemöte nr. 5

1. Mötet öppnas

Mötet öppnas av Fredrik Skeppstedt kl: 12:15:17

2. Val av mötets ordförande

Förslag: Fredrik Skeppstedt. Vald

3. Val av justeringsperson

Förslag: Madeleine Laason Vald

4. Val av sekreterare

Förslag: Otto Björnsson Vald

5. Kallade

Anton Olsson, Fredrik Skeppstedt, Otto Björnsson, Andreas Johansson, Emelie Ericsson, Joel Henegård, Jonathan Svedberg, Madeleine Laason, Matilda Kuusela, Peter Bakai, Richard Linde, Robin Eng Engmark, Sandra Weideryd, Viktor Hjalmarsson, Albin Rimming, Julia Hagberg Fyrberg

6. Adjungering

Ingen

7. Mötet behöriga utlysande

Behörigt

8. Godkännande av dagordningen

Godkänd

9. Föregående mötesprotokoll

Ej arkiverat

10. Ev. bordlagda frågor

-

11. Lägesrapport

Otto: Det är bra. Beställt saker och det rullar på.

Viktor: Spelat in gyckel. Redigerar för fullt.

Madde: bra

Emelie: Fest i helgen. Känns bra. Jobbar på en sponsduk

Peter: Går sådär just nu. Konton är inte klart ännu. Avvaktar till fredag för att se hur vi tar det vidare.

Jonathan: Amo-rådet pratar om nya förråd i källaren i kopparhammaren. Reds ut närmre den 18:e på nästa AMO-möte.

Joel: Snackar igenom närmaste halvåret. Dåligt med ansökan än.

Sandra: En seriös sökande till NORA 19. Varit på möte med partners om framtida aktiviteter. Syjuntan kommer bli av i anslutning till invigningen av ovvarna.

12. Ordförande informerar

Gemensam städdag i förrådet med de andra ordföranden. Kontrollerar då antal väskor.

13. Studienämndsordförande informerar

Haft studienämndsläger. Fått tips på hur man lättare kan få klassreppar:

Ex: Att de blir sektionsaktiva, låta folk söka via ett dokument för att det ska bli lite mer seriöst. Har inte fått tag i Oscar, men ska göra det i veckan för att reda ut om vi kan ha utvärderingar på nätet. Ska ha uppstartsmöte med UA. Kuusela tycker allt är bra.

14. Näringslivsansvarig informerar

Fått svar av Stångåstaden om vad de vill föreläsa om.

15. Uppföljning att göra från förra mötet

a. Klassrepresentanter årskurs 3

Sandra är för tillfället själv. Klassreppar får gå på SAFT så vi kan locka med det.

Nytt inlägg på FB för att se om vi får napp. Viktor Hjalmarsson hör med Erik Johansson.

16. Diskussionspunkter

a. Gyckel tacksittningen

Introlåt? – Filmen går igång direkt, varpå musiken fortsätter och

b. vi går in.

Fredrik presenterar BAM efter 2a gycklet.

c. Ytterligare facebookchatt

En seriös och en oseriös chatt är uppe på förslag för att underlätta: Oklarheter, vilket ledde till votering:

Beslut: En seriös facebookchatt.

d. Förfester

Allmänt om förfester: Fler förfester efterfrågas på exempelvis ovveinvigning mm. Trevligt när Nora, N-phadd och Fest-N anordnar ihop.

Lördag 6/10-18

Utskotten Fest-N, Nora och N-phadd tänker anordna ihop. Plats för förfest efterfrågas och undersöks för tillfället.

17. Övriga frågor

- Näringslivet vill ha en efter-mingel-middag 7:e november, vilket inte passar så bra då BAM är veckan efter.
- Sektionspartner har rätt till höst- och vår-föreläsning. Robin kollar om de vill ha en i höst, eller om de nöjer sig med BAM.

18. Nästa möte

- Tisdag 9/10 kl 12:15

19. Att göra till nästa möte

- Fredrik skriver angående klassrepp.
- Kollar upp om datum för höstmöte
- Ha kul 6/10 på sittningen
- Peter ringer banken

Mötet avslutat 12:48 av Fredrik Skeppstedt



Ordförande, Fredrik Skeppstedt



Sekreterare, Otto Björnsson



Justerare, Madeleine Laason